



## 聯合再生能源新聞稿

2019年1月31日

台北市，台灣

# 聯合再生能源攜手韋能能源 簽署約新台幣100億元-150億元電廠合作備忘錄

聯合再生能源(URE, 3576 TT)與亞太地區規模最大的民營再生能源公司韋能能源今(31)日共同簽訂規模約 200MW-300MW 的電廠建設合作備忘錄，將攜手建設開發太陽能電廠，聯合再生能源董事長洪傳獻與韋能能源執行長 Nitin Apte 已正式簽署合作備忘錄。

洪傳獻董事長指出韋能能源為全球知名的私募基金 Global Infrastructure Partner (GIP) 的項目公司，在亞太地區有 18 個辦事處，擁有 43 個營運項目，總裝置容量達 1.3GW，另施工中的案場達 0.7GW，開發中的項目逾 9GW。聯合再生能源以傑出的系統開發團隊及模組設計能力，得以為此合作案提供專業的開發建設及資產管理服務。此次與韋能能源簽署的合作備忘錄是雙方合作的重要里程碑，合作項目為開發建設數項太陽能電廠案，規劃建置規模約 200MW-300MW，總金額約新台幣 100 億元-150 億元，預計三年內完成。

洪傳獻董事長表示：「聯合再生能源模組產品以高效能及優良的品質享譽全球，在台灣模組市場的市占率長年維持於百分之五十以上。近年來公司也致力發展系統開發能力並建立優秀的系統開發團隊，以配合台灣政府 2025 年太陽光電累積設置量達 20GW 之政策目標，進一步擴大國內外太陽能系統開發，藉由國內累積的經驗，積極推展海外大型電廠系統之開發業務，創造全球系統終端出海口。同時，聯合再生能源更立下中長期目標，期許在 10 年內建置 6GW 之太陽能光電系統項目。」

韋能能源執行長 Nitin Apte 表示：「自 2015 年 10 月起，韋能能源於台灣營運與開發中太陽能案場超過 20 個項目，總計超過 1.4GW 的發電量。身為一個再生能源開發商，我們計畫長期在台灣投資再生能源標的。我們也非常高興能與台灣首屈一指的太陽能模組廠與系統整合商 URE 合作，一同邁向台灣減碳新能源目標。」

### 新聞聯絡人:

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 洪怡涵  
+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 閻敬儀  
+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)

韋能能源  
總裁特助 朱婉榕  
+886-2-8789-6898 #2303  
[tw-enquiries@venaenergy.com](mailto:tw-enquiries@venaenergy.com)

### 聯合再生能源 (URE)

聯合再生能源為全球太陽能領導品牌，集結上下游材料、元件開發及模組應用等技術與精英，開發高轉換效率且符合各項嚴苛檢測標準的產品，並以生產生生不息以及具有價格優勢的潔淨能源為使



命，提供高效率太陽能最佳解決方案、工程與維運服務，具備完整的系統開發能力。電廠客戶遍布全球，涵蓋商業、政府機構與公共系統事業客戶等。欲了解更多公司資訊，請參考本公司網站 <https://www.urecorp.com>

#### **韋能能源 (Vena Energy)**

Vena Energy擁有18個遍布亞太地區的辦事處，是亞太地區規模最大的民營再生能源公司，在澳洲、日本、印度、印尼、菲律賓、台灣和泰國共有43個營運項目，總裝置容量達1.3GW，另施工中的案場達0.7GW，開發中的項目逾9GW。欲了解更多公司資訊，請參考[www.venaenergy.com](http://www.venaenergy.com)。



## URE News Release

Taipei, 31 January 2019

# United Renewable Energy and Vena Energy Sign MOU for Cooperation on Development of PV Power Plant Business worth NT\$10 Billion to NT\$15 Billion

United Renewable Energy (“URE”, or “the Company”, 3576 TT), and Vena Energy, the largest independent renewable energy company in Asia-Pacific region, signed a memorandum of understanding for cooperation on development of 200MW-300MW PV power plant business. The agreement was signed by Chairman of URE Dr. Sam Hong and CEO of Vena Energy, Nitin Apte.

Dr. Hong pointed out that Vena Energy is a portfolio company of Global Infrastructure Partners (GIP), a leading global independent infrastructure investor. Vena Energy operates from 18 offices throughout the Asia Pacific region with 43 operational assets totaling 1.3GW and another 0.7GW of construction and shovel-ready assets, with over 9GW of assets in development. With outstanding system development teams and excellent module design abilities, URE will provide professional construction management and asset management services. This memorandum will mark an important milestone to the relationship between URE and Vena Energy. It will cover development, construction and management of several PV power plants. The projects are estimated to be around 200MW-300MW and worth between NT\$10 billion to NT\$15 billion and to be completed in 3 years.

Dr. Hong commented, “our module products are famous for outstanding performance and high quality, and we are able to maintain our market share in Taiwan well above 50% over the years. URE has developed strong system development capabilities and built up excellent system development teams. With the government policy goal of 20GW cumulative solar power installation by 2025, URE is committed to help Taiwan achieve this target. With accumulated domestic experience, URE can expand to participate in large projects globally, and create a blue ocean market for our services and products. It is our goal to complete PV System projects of 6GW within next 10 years.”

Nitin Apte, Vena Energy CEO further stated, “Since October 2015, Vena Energy has developed a portfolio of over 20 projects in operation or in development and construction in Taiwan, totaling over 1.4 gigawatts in solar generation capacity. As a committed renewable energy developer, we have long-term plans to invest in targeted renewable energy projects across Taiwan and we are excited about our partnership with URE and the opportunity to work with Taiwan’s eminent PV modules supplier and solar industry integrator to contribute to the country’s clean energy goals.”

### **Contact:**

URE  
Evelyn Hung  
Investor Relations Manager

URE  
Shelly Yen  
Investor Relations Manager

Vena Energy  
Julie Chu  
Office Manager



+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)

+886-2-8789-6898 #2303  
[tw-enquiries@venaenergy.com](mailto:tw-enquiries@venaenergy.com)

**About URE**

URE is a leading solar system integrator on a global scale, developing high-performance and high-quality solar products, leading the way as a provider of sustainable and affordable photovoltaic energy solutions. URE is capable of providing the best total solution and service in engineering, maintenance and operation. URE's projects sell electricity to commercial, government and utility customers in key-developed and emerging markets. For more information, please visit our website: <https://www.urecorp.com>

**About Vena Energy**

Vena Energy operates from 18 Asian offices, and is the largest renewable energy IPP in the Asia-Pacific region, with 43 operational assets totaling 1.3GW, 0.7GW of construction and shovel-ready assets and 9GW in development across Australia, Japan, India, Indonesia, the Philippines, South Korea, Taiwan and Thailand. For more information, please visit [www.venaenergy.com](http://www.venaenergy.com).